

沙田 302 管 理 有 限 公 司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/BRP/20/024

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：樓宇維修工程開工日期

有鑑於近日政府已將「新型肺炎」由嚴重級別提升至最高的緊急級別，經法團管理委員會與承辦商「榮利」商討後，將「樓宇維修工程」的開工日期將延期至 2020 年 2 月 12 日。

有關樓宇維修工程期間的預防措施，管理處及承辦商將於 2 月 8 日的工程匯報會上發表。

如有任何查詢，可致電 2646 1859 或 3619 7192 與本處職員聯絡。
多謝合作！

碧濤花園第一期管理處

2020 年 2 月 3 日

Date : 3rd February, 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Commencement date of Building Renovation Project

Considering that the government has recently upgraded the "viral pneumonia" to highest emergency response level. Therefore, the commencement date of the Building Renovation Project will be postponed unit 12th Feb 2020.

The precautionary measures against pneumonia cases during Building Renovation Project will be announced on the Building Renovation Report Meeting on 8th February 2020.

Should you have any enquiries, please feel free to contact us at 2646 1859 or 3619 7192. Thank you for your cooperation.

無限期張貼



Management Office of Pictorial Garden Phase I